

中國文化大學收費標準

院別			114學年度	備註
研究所	理工學院、環生學院、藝術學院、新傳學院	學費	39,810	含：商學院-資管所、航管所 含：理工學院-化材所、機電所、資工所 含：環生學院-都計所、建築所、景觀所
		雜費	13,580	
		合計	53,390	
	理工學院、環生學院、體健學院	學費	39,810	含：理工學院-應化所、地學所、地理所、氣質所 含：環生學院-生應所、生技所
		雜費	13,140	
		合計	52,950	
	商學院	學費	38,055	不含：商學院-資管所、航管所 含：國際學院-全商所
		雜費	8,370	
		合計	46,425	
	文、法、國際、社科、教育學院	學費	38,055	不含：國際學院-全商所
		雜費	7,680	
		合計	45,735	
日產 間業 學碩 制士 專班	商學院	學費	41,250	國際企業ESG產業碩士專班
		雜費	13,750	
		合計	55,000	
大學 日間 部	理工學院、環生學院、藝術學院、新傳學院	學費	39,810	含：商學院-資管系 含：理工學院-化材系、電機系、機械系、紡科系、資工系 含：環生學院-都計系、建築系、景觀系
		雜費	13,580	
		合計	53,390	
	理工學院、環生學院、體健學院	學費	39,810	含：理工學院-應數系、物理系、化學系、地理系、氣質系、生科系 含：環生學院-園生系、動科系、森保系、土資系、生應系、營養系
		雜費	13,140	
		合計	52,950	
	商學院	學費	38,055	不含：商學院-資管系 含：國際學院-全商系
		雜費	8,370	
		合計	46,425	
	文、法、國際、社科、教育學院	學費	38,055	不含：國際學院-全商系
		雜費	7,680	
		合計	45,735	

中國文化大學收費標準

院別			114學年度	備註
日間學士學後專班	理工學院	學費	35,000	113學年度起新增 ESG與碳資產管理學士後專班(STEM專班)
		雜費	11,760	
		合計	46,760	
	社科學院	學費	38,055	113學年度起新增 社會工作學士後專班、ESG永續管理學士後專班
		雜費	7,680	
		合計	45,735	
推廣教育	二年制在職專班	學分學雜費	2,685	
	進修推廣教育學士班	學分學雜費	2,685	
	碩士在職專班	學分學雜費	15,227	國企所
	碩士在職專班	學分學雜費	12,181	法律所、資管所、觀光所、華文所、企管數位碩專班、全球品牌、社企管碩、財金所
	碩士在職專班	學分學雜費	10,151	生應、青兒福所
	產業碩士專班	學分學雜費	37,500	紡織
	產業碩士專班	學分學雜費	52,500	資安
	澳門境外專班	學分學雜費	50,000	澳門理工學院校友
	澳門境外專班	學分學雜費	62,500	非澳門理工學院校友
院別			114學年度	備註
延修生、 教育學程、 輔(所)系、 暑修及隨班 雙主修、 附讀、	理工學院、環生學院、 藝術學院、新傳學院、 體健學院	學分費	1,430	含：商學院-資管所、航管所
	商學院	學分費	1,335	不含：商學院-資管系所、航管所 含：國際學院-全商系所
	文、法、國際、社科、教育學院	學分費	1,325	不含：國際學院-全商系所
	1. 日間部學士班延修生、學士後專班三年級(含)以上及研究所三年級(含)以上之延修生於延長修業年限期間，修習學分在9學分(含)以下者，僅收取學分費；在9.5學分(含)以上者，則收取全額學雜費。 2. 修習輔(所)系、雙主修課程，單獨開班應繳交學分費[107學年度(含)以後申請者適用]。			

中國文化大學收費標準

項目			114學年度	備註
住宿費	學生宿舍	大倫館	11,700	
		大慈館	10,600	
		大雅館	11,700	
		大莊館（套房）	15,700	
		大莊館	13,900	
		內江街宿舍（4人房）	18,000	113學年度起新增
		內江街宿舍（2人房）	28,000	113學年度起新增
		住宿保證金	1,000	依「學生住宿管理規則」第七條第一項規定：經核准住宿同學，除繳交住宿費用外，另應繳交壹仟元保證金；第三項規定：學生離宿前，經宿舍輔導員（或宿舍自治幹部）檢查，檢查完成後辦理退宿，經生輔組註記系統及簽核退宿申請表後，由總務處出納組無息退還保證金，或由會計室統一請款，無息退還保證金至學生本人之帳戶。
電腦及網路通訊使用費	日間部學制	750	日間部研究所及學士後專班繳交4學期，大學部繳交8學期（建築系繳交10學期），二年級轉學生繳交6學期，三年級轉學生繳交4學期	
	二年制在職專班 進修推廣教育學士班碩士在職專班	1,450	依實際選課收費[2(含：以下)學分課程，適用於在電腦教室上課之課程]	
	二年制在職專班 進修推廣教育學士班碩士在職專班	1,500	依實際選課收費[3(含：以上)學分課程，適用於在電腦教室上課之課程]	
語文實習費	本科系	940	國際學院需繳交8學期(不含：全商系所)	
	一般科系	840	依實際選課收費[2(含：以下)學分課程，適用於在大典館語文教室上課之課程]	
		940	依實際選課收費[3(含：以上)學分課程，適用於在大典館語文教室上課之課程]	
個別指導費	音樂系所	11,550	修習音樂系所音樂個別指導課程，收取個別指導費用	
團體保險費		430	不含教育部補助50元	

(單位：新臺幣/元)

Chinese Culture University TUITION AND FEES FOR THE 2025-2026 ACADEMIC YEAR

Colleges			NT\$ per semester	Remarks
Graduate School and Full-Time University Program	College of Natural Science and Engineering College of Environmental Planning & Bioresources College of Arts College of Journalism and Communication	Tuition fee	39,810	Inclusive: Bachelor Program, Department of Information Management Master Program, Department of Information Management Bachelor Program, Department of Architecture and Urban Design Bachelor Program, Department of Landscape Architecture + Environmental Planning Bachelor Program, Department of Urban Planning and Development Management
		Miscellaneous fee	13,580	Doctoral Program, Department of Architecture and Urban Design Master Program, Department of Architecture and Urban Design Master Program, Department of Landscape Architecture + Environmental Planning Master Program, Department of Urban Planning and Development Management Bachelor Program, Department of Electrical Engineering Bachelor Program, Department of Chemical and Materials Engineering
		Total	53,390	Bachelor Program, Department of Computer Science and Information Engineering Bachelor Program, Department of Mechanical Engineering Bachelor Program, Department of Textile Engineering Master Program, Department of Chemical and Materials Engineering Master Program, Department of Computer Science and Information Engineering Master Program, Department of Mechanical Engineering
	College of Natural Science and Engineering College of Environmental Planning & Bioresources College of Kinesiology and Health	Tuition fee	39,810	Inclusive: Bachelor Program, Department of Applied Mathematics Bachelor Program, Department of Optoelectric Physics Bachelor Program, Department of Chemistry Bachelor Program, Department of Geography Bachelor Program, Department of Atmospheric Sciences and Geology
		Miscellaneous fee	13,140	Bachelor Program, Department of Life Science Master Program, Department of Applied Chemistry Doctoral Program, Graduate Institute of Earth Science Master Program, Graduate Institute of Earth Science Master Program, Department of Geography Master Program, Department of Atmospheric Sciences and Geology
		Total	52,950	Bachelor Program, Department of Horticulture and Biotechnology Bachelor Program, Department of Animal Science Bachelor Program, Department of Forestry and Nature Conservation Bachelor Program, Department of Land Resources Bachelor Program, Department of Applied Science of Living Bachelor Program, Department of Nutrition and Health Sciences Master Program, Department of Applied Science of Living Master Program, Graduate Institute of Biotechnology
	College of Business	Tuition fee	38,055	Exclude: Bachelor Program, Department of Information Management Master Program, Department of Information Management Inclusive: Bachelor Program of Global Business Master Program of Global Business
		Miscellaneous fee	8,370	
		Total	46,425	
	College of Liberal Arts College of Law College of International Studies and Foreign Languages College of Social Sciences College of Education	Tuition fee	38,055	Exclude: Bachelor Program of Global Business Master Program of Global Business
		Miscellaneous fee	7,680	
		Total	45,735	

Chinese Culture University TUITION AND FEES FOR THE 2025-2026 ACADEMIC YEAR

Colleges			NT\$ per semester	Remarks
Extended Study Student, Minor Degree, Double Major, Teacher Education Program, Summer Session, and Non-degree Class Attendance	College of Natural Science and Engineering College of Environmental Planning & Bioresources College of Arts College of Journalism and Communication College of Kinesiology and Health	Credit Fee	1,430	Inclusive: Bachelor Program, Department of Information Management Master Program, Department of Information Management
	College of Business	Credit Fee	1,335	Exclude: Bachelor Program, Department of Information Management Master Program, Department of Information Management Inclusive: Bachelor Program of Global Business Master Program of Global Business
	College of Liberal Arts College of Law College of International Studies and Foreign Languages College of Social Sciences College of Education	Credit Fee	1,325	Exclude: Bachelor Program of Global Business Master Program of Global Business
	Extended study students taking 9 credits or fewer are only charged the credit fee; those taking 9.5 credits or more are charged full tuition and fees.			
Fee category			NT\$ per semester	Remarks
Dormitory Fee	Dormitory	Da-Lun	11,700	
		Da-Ci	10,600	
		Da-Ya	11,700	
		Da-Zhuang (studio room)	15,700	

Chinese Culture University TUITION AND FEES FOR THE 2025-2026 ACADEMIC YEAR

Fee category			NT\$ per semester	Remarks
Dormitory Fee	Dormitory	Da-Zhuang	13,900	
		NeiJiang St. dormitory (4-person room)	18,000	
		NeiJiang St. dormitory (2-person room)	28,000	
		Deposit	1,000	Before leaving the dormitory each semester, students must undergo a check by the dormitory counselor (or dormitory committee member). After the check is completed, the check-out process will be handled, and the deposit will be refunded to the student's account.
Fees for computer lab and internet access		Full-Time program	750	
Fees for language center access		Undergraduate Program	940	Students enrolled in the College of International Studies and Foreign Languages must pay the fee for 8 semesters. Exclude: Bachelor Program of Global Business
		General Departments / Programs	840	Fees are charged based on the actual course selection. Courses with 2 credits (inclusive) or fewer, applicable to those courses held in the Da Dian language classrooms.
			940	Fees are charged based on the actual course selection. Courses with 2 credits (inclusive) or fewer, applicable to those courses held in the Da Dian language classrooms.
Individual Instruction Fee		Department of Music	11,550	Students enrolled in private music instruction courses offered by the Department of Music are required to pay an individual instruction fee.
Group insurance			430	Excluding the Ministry of Education's subsidy of NTD50